

L-150
C 117850

SOCIÉTÉ DES NATIONS.

Communiqué au Conseil
et aux
Membres de la Société.

C.122.M.61.1936.VII.

Genève, le 19 mars 1936.

COMMUNICATION DU GOUVERNEMENT ÉTHIOPIEN.

Addis-Abeba, le 18 mars 1936.

Au Secrétaire général.

Le Gouvernement éthiopien proteste formellement contre la destruction complète par bombardement italien de l'avion de la Croix-Rouge éthiopienne le 17 mars à Quoram malgré insignes évidents et en dépit de la communication préalable à l'ennemi du signalement de cet avion. Cette agression a été constatée par un représentant du Comité international de la Croix-Rouge qui la caractérise comme intentionnelle.

HEROUY,

Ministre Affaires étrangères.

LEAGUE OF NATIONS.

Communicated to the
Council and Members
of the League.

C.122.M.61.1936.VII.

Geneva, March 19th, 1936.

COMMUNICATION FROM THE ETHIOPIAN GOVERNMENT.

(Translation)

Addis-Ababa, March 18th, 1936.

The Ethiopian Government formally protests against the complete destruction by Italian bombardment of the aeroplane of the Ethiopian Red Cross on March 17th at Kworam, notwithstanding clear emblems and in spite of the previous communication to the enemy of the description of this aeroplane. This aggression has been established by a representative of the International Committee of the Red Cross, who describes it as intentional.

HERUY,

Minister for Foreign Affairs.

W.L.M. King Papers, Memoranda and Notes, 1933-1939
(M.G. 26, 4, volume 165, pages C117603-C118550)

PUBLIC ARCHIVES
ARCHIVES PUBLIQUES
CANADA